
PROTOKOLL nr 4
vid sammanträde den 27/1 1976
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordförande, 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Axel M. Murray, 
Karl Liliequist, sekr.;

härjämte närvarande: revisor Ingvar Norén; 
från kansliet: Bo Andersson.

§ 56: Föregående protokoll:
Föredrogs ÖS-protokoll nr 3 av den 12/1 1976, vilket med 

smärre korrigering godkändes och justerades av ordföranden.

§ 57: Bingoärende:
Anmälde Kaj Alm dagens avsnitt från bingofronterna: 

Hammarby (Lennart Nyman) införstådd med Djurgårdens agerande 
på Domino I, innebärande bl.a. stöd åt ett ev. förslag att DIF, HIF och 
RIK tar ut innestående fonderade medel och spelar så länge på Domino I 
som omständigheterna medger.

Nytt möte i Alliansen förestår.
Fortsatt bordläggning av frågan om lokalen (NK:s) på Birger

jarlsgatan skall ha något intresse för bingospel etc.
Definitiv avskrivning av förslaget om diskotek etc. i regi 

Lars-Magnus Wester på Domino I.
Frågan om Westers ekonomiska arrangemang i bingoärenden utreds 

av Kaj Alm och föreläggs ekonomiutskottet fvb. ÖS och kommande sammanträde.
Rudolf Walldén framförde ett tack för vad bingoengagerade ÖS-

medlemmar i allmänhet och Kaj Alm i synnerhet lagt ner i arbete på utred
ningar etc., varigenom hela komplexet blivit ordentligt belyst.
§ 58: Reglering av "interna" lånetransaktioner:

På föredragning och förslag av Reine Gustafsson beslöts att 
ur huvudkassan återbetala bordtennissektionens lån på 25.000 kr. och 
fotbollssektionens motsvarande lån på 50.000 kr. - båda gjorda till 
ishockeysektionen - och att samtidigt notera att slutredovisning från 
bingoverksamheten på Plaza lämnats med 13.000 kr.
§ 59: Farmarklubb i pingis:

Beslöts medge bordtennissektionens styrelses begäran att få 
starta en s,k. farmarklubb under namnet Enskede BTK. Någon kostnad skall 
ej drabba DIF. Den nya organisationen innebär breddning av DIF:s ung
domsverksamhet genom tillgång till ökade träningstider och därmed även 
ökat ekonomiskt aktivitetsstöd. Klubben ”skötes” av ledamöter Ur DIF:s 
bordtennisstyrelse.
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§ 60: Utlandsresa för klubbfanan:
Sedan kostnaderna för en ny Djurgårdsfana visat sig orimligt 

höga i tillverkning inom landet uppdrogs åt Axel M. Murray föra den 
den nuvarande slitna och krutstänkta fanan utanför landets gränser, 
förslagsvis till Hongkong, för att till väsentligt lägre pris resultera 
i en nytillverkad kopia. Den gamla ursprungliga fanan skall samtidigt 
lämnas till reparation för att kunna komma till användning i reserv
sammanhang. Sekreteraren tillser, att fanan överföres till Murrays 
kontor. 
§ 61: 85-årsjubileumsfest1igheter i nedbantad form:

Firandet av DIF:s 85-årsdag den 12 mars 1976 rapporterades 
av Karl Liliequist ha förberetts så pass, att Hasselbackens festvåning 
bokats för en festlighet direkt efter det traditionella högtidlighållandet 
på Skansen vid Djurgårdsstenen. Efter hand kom sammanträdet fram till 
att kostnadssidan i samband med ett inbjudande av samtliga sektions
styrelseledamöter - övriga medlemmar betalande ett subventionerat 
pris - riskerade att bli för stor för att passa dagens trängda ekonomiska 
läge inom föreningen. Även om ÖS:s ambition att äntligen se sektions
styrelserna på en gemensam träff å trivselnivå skulle kunna kombineras 
med 85-årsfirandet var betänkligheterna på sina håll inom ÖS sådana, 
att ett skrotande av de aktuella festligheterna beslöts med ett allmänt 
mumlande. Härefter beslöts att en enkel måltidshistoria skulle arrangeras 
inom klubblokalens väggar på Stadion och att därvid sektions represen
tanter skulle inviteras, medan övriga medlemmar skulle frånryckas en 
symbolisk summa för att få närvara i en förhoppningsvis mycket stor och 
intim trängsel.

Uppdrogs åt Reine Gustafsson komma med förslag på lämplig 
utfodring och att i övrigt samarbeta med festkommitterade Axel M. Murray, 
Hilding Lövdahl och Karl Liliequist om övriga arrangemang som t.ex. 
någon form av underhållning på något högre nivå än bara en "Helan går"- 
låt och någon raspig grammofonskiva.
§ 62: Träff med fäktarna:

Anmäldes från fäktsektionen (Béla Rerrich), att fäkt
styrelsen kallar till en informationsträff för press och andra massmedia 
samt förbundspersoner den 2/3 1976 i fäktlokalen i Hjorthagen (T-statioen) 
och att därvid representanter för ÖS önskas närvarande.
§ 63: Sammanträde i ekonomiutskottet:

Meddelade Rudolf Walldén, att ekonomiutskottet sammanträder 
den 11/2 1976 med fotbolls- och ishockeyordförandena Gunnar Lundqvist 
resp. Ulf Adelsohn.

I anslutning härtill anmäldes inbjudan för ÖS att när
vara vid sammanträde med fotbollens resurskommitté på Stadion den 
12/2 1976 på Stadion.
§ 64: Fotbollsdräkt i nytt förslag:

På basis av de skisser till ny fotbollsdress, som presen
terats av KF/Thore W. Marklund, förevisades av Karl Liliequist en genom 
försorg av Tage Gustafsson/Köpings Sport uppsydd hel fotbollskostymering. 
Denna syntes för de flesta vara väl djärv med måttliga utsikter att 
tilltala en konservativ uppfattning inom fotbollsstyrelsen. Dock upp
drogs åt Liliequist sätta denna på ett testprov med en anspråkslös 
gardering att den nya skapelsen kunde få bli föremål som ett prov på 
reservtröja...
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§ 65: Varuhuslotteri:

Beslöts att hos vederbörande polismyndighet ansöka om 
tillstånd att för brottningssektionens del anordna ett varuhuslotteri 
omfattande 3.000 kronor. Som lotteriföreståndare utsågs Lennart Öberg.
§ 66: Möte med Lotteriutredningen:

Rapporterade Kaj Alm och Karl Liliequist från det samman
träde i den statliga lotteriutredningen vid vilket de haft tillfälle an
mäla Djurgårdens synpunkter framför allt i fråga om konsekvenserna av 
ett av riksdagen antaget förslag om avveckling av automatbingon (ban
diterna ).
§ 67: Ett centralkanslis förutsättningar:

Inledde Rudolf Walldén en diskussion kring de av fotbolls— 
och ishockeystyrelserna aktualiserade önskemålen om ett centralkansli, 
till vilket i första hand dessa två sektioner kunde överföra mängder 
av både rutin- och andra tidskrävande uppgifter. En förutsättning här
för innebär ökad personal på Stadionkansliet. Ishockeyordföranden hade 
i sitt förslag kommit fram till att en nyanställning borde gälla en 
person med akademisk utbildning. Härvidlag tillät sig ÖS-sammanträdet 
anse så ej direkt nödvändigt. Anmälde Axel M. Murray sig ha haft kontakt 
med en i dessa anställningsfrågor insatt AMS-ledamot och beslöts, sedan 
det fortsatta sammanträdet gett besked om kraven på en ny arbetskraft 
på DIF-kansliet, att Murray och Liliequist skall ingå med "rekvisition” 
på lämplig förmåga, vilken likaväl kan vara manlig som kvinnlig.

I en sammanfattning hur ett centralkansli skall tänkas 
fungera framhöll Rudolf Walldén som huvudpunkter: 1) ishockeysektionens 
ekonomi: bokföring överföres på ett centralkansli och ÖS-närvaro på 
sektionens styrelsesammanträden; 2) för fotboll och ishockey gemen
samma praktiska frågor med införande av diverse rutiner, vilka bör gå 
att samordna, då de två sektionerna har skilda säsonger; 3) allmänna 
PR-frågor press, program, reklam etc. jämte kontakter med kommunala 
och andra instanser.

ÖS:s ekonomiska utskott hade kommit fram till att sektions
styrelserna säkerligen inte avsåge att frånhända sig alla "normala” 
funktioner, varför den förteckning på uppdrag á la V. Frölunda, som 
ishockeyordföranden gjort till sin önskelista i fråga om ett central
kanslis nödvändighet, borde kunna väsentligt reduceras. Det meddelades 
också att ekonomiutskottet kommit fram till att utöver en extra kontors- 
kraft på Stadion behövdes en allroundkunnig DIF-initierad person i en 
roll som generalsekreterare. Som tänkbar innehavare av en sådan funktion 
hade ekonomiutskottet att föreslå Karl Liliequist, som under hand låtit 
förstå, att han kunde knytas till tjänsten under förutsättning att 
uppdraget går att kombinera med hans nuvarande sekreterarlokal i Bromma, 
där han redan nu har allt behövligt material och där han kan nås de 
flesta av dygnets timmar för utryckningar till vilka uppgifter, som än 
kan komma ifråga. Från ekonomiutskottet hade för en generalsekreterare 
beräknats en arbetstid av c:a 4 tim. pr dag.
§ 68: Möte med bowling och nästa sammanträde:

Beslöts att hålla nästa sammanträde den 11/2 i anslutning 
till en visit hos bowlarna på Birkahallen. Start kl. 17.00 på Costa 
Brava med stärkande måltid inför väntade strapatser med klotrullning.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


